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Από το υπ’ αριθ. 25/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 673/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Θέση του Δ.Σ για την εκτέλεση από το Δήμο 
Βέροιας εργασιών εξωραϊσμού και καθαρισμού 
δημοτικού χώρου (ΕΛΗΑ) 

 
         Σήμερα 10 Οκτωβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 6-10-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  34 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Ν. Τσιαμήτρος, 6)Β. Σταυροπούλου-
Μπακαμτζόγλου, 7)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 8)Π. Παυλίδης, 9)Θ. 
Αγγελίνας, 10)Λ. Πουλασουχίδης, 11)Κ. Βοργιαζίδης, 12)Ν. 
Μωυσιάδης, 13)Χ. Κούτρας, 14)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 15)Χ. 
Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 16)Α. Καγκελίδης, 17)Μ. Παπαϊωνάννου, 
18)Θ. Κορωνάς, 19)Κ. Συμεωνίδης, 20)Β. Παπαδόπουλος, 21)Κ. 
Κουτσαντάς, 22)Λ. Τσαβδαρίδης, 23)Α. Νεστορόπουλος, 24)Α. 
Γκαμπέσης, 25)Κ. Κοστογλίδου, 26)Χ. Τσιούντας, 27)Ε. Γουναράς, 
28)Γ. Σουμπέκας, 29)Κ. Παναγιωτίδης, 30)Δ. Γκέκα, 31)Α. 
Παπαδόπουλος, 32)Ι. Σοφρόνωφ, 33)Γ. Μελιόπουλος, 34)Χ. 
Σαββαϊδου. 

Α. Λαζαρίδης, Τ. Χατζηαθανασίου, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Γ. Κάκαρης, Α. 
Βεσυρόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Σ. 
Κουμτσίδης. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσου, Η. 
Σοφιανίδης, Ι. Παπαδόπουλος, Ν. Αγγέλου, Κ. Τζήμας. 

Κ. Καπανίδης. 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. 
Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. 
Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος, Χ. Γαϊτάνου, Κ. Συμεωνίδης και 
αποχώρησε ο κ. Α. Νεστορόπουλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 673/2011 απόφασης προσήλθε η κα Β. Σταυροπούλου και αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Χ. 
Σαββαϊδου. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 674/2011 απόφασης προήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Κ. Συμεωνίδης, 
Α. Γκαμπέσης, Κ. Παναγιωτίδης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσου, Η. Σοφιανίδης, Ι. Παπαδόπουλος. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 682/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Καγκελίδης.  
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 685/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Παναγιωτίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 686/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Καγκελίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 687/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης.   

 
 
 



Ο σύμβουλος Δημήτριος Δάσκαλος δήλωσε κώλυμα και αποχώρησε από την 
αίθουσα.  

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1° θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 6-10-2011 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, που έχει ως 
εξής: 

Όπως πολλές φορές προφορικά ενημερώθηκε το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας, ο 
Δήμος μας προέβη σε εξωραϊσμό και καθαρισμό του χώρου κάτω από το Τουριστικό 
Περίπτερο ¨Ελιά», μετά από πλείστες και καθημερινές καταγγελίες και διαμαρτυρίες δημοτών, 
ότι ο χώρος είχε καταστεί σημείο διάπραξης σημαντικών παραβατικών αξιόποινων πράξεων 
(χρήση ναρκωτικών, απόπειρες διάπραξης σεξουαλικών εγκλημάτων κλπ.). 

Η ανάγκη παρέμβασης ήταν άμεση και αναγκαστική, καθώς τέτοιου είδους 
παρεμβάσεις αντιμετώπισης προβλημάτων καθημερινότητας, ανήκουν στη συνήθη πρακτική 
του Δήμου (ευπρεπισμού και καθαρισμοί πλατειών, παιδικών χαρών κλπ.). 

Δεν χρειάσθηκε έγκριση πίστωσης, αφού δεν έγινε αλλαγή χρήσης του χώρου και η 
όλη προσπάθεια  καλύφθηκε με δικό μας προσωπικό και μέσα και τα υλικά που 
χρησιμοποιήθηκαν ήταν από τα διαθέσιμα που σάπιζαν στις αποθήκες μας. 

Ετσι ούτε ο Δήμος ζημιώθηκε, ούτε προέκυπτε ωφέλεια σε κάποιο τρίτο, παρά μόνο 
ωφέλεια  για το κοινωνικό σύνολο. 

Δεν  υπήρχε καμία σκοπιμότητα να γίνει αυτό, χωρίς τις απαραίτητες διαδικασίες, αφού 
δεν υπήρχε το κίνητρο της ωφέλειας κάποιου, αλλά μόνο, λόγω του επείγοντος της επέμβασης, 
για την αποτροπή των   προαναφερθέντων παραβατικών φαινομένων και η επέμβαση  αυτή 
ήταν παρόμοια με τις καθημερινές πρακτικές σε κάθε Δήμο, για την αντιμετώπιση τέτοιων 
προβλημάτων. 

Πλην όμως, μετά από καταγγελία  του Συλλόγου Υπαλλήλων το θέμα διερευνάται 
δικαστικά και για το λόγο αυτό το Δημοτικό Συμβούλιο, παρακαλείτε να λάβει θέση και να 
αποφασίσει σχετικά. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Πρώτα από όλα να διευκρινίσω ότι όποια ζητήματα θέλουν την 

γνωμοδότηση των νομικών συμβούλων, την έχουν. Αυτό το ζήτημα το συζητήσαμε 
και με τους δύο νομικούς συμβούλους του Δήμου και  ξέρουμε τις απόψεις τους. 

Μπαίνω κατευθείαν  στο θέμα το οποίο είναι πάρα πολύ απλό και ξέρω γιατί 
πήρε αυτήν την διάσταση. Είμαι απολύτως σίγουρη για τα κίνητρα αυτής της 
υπόθεσης πλέον. Στο πρανές του πάρκου της Ελιάς και μέχρι το ναό των Αγίων 
Αναργύρων, ήταν γνωστό σε όλους μας και βεβαίως στην αστυνομία και στην 
κοινωνική μας υπηρεσία ότι υπήρχαν προβλήματα γιατί ήταν ένας χώρος ο οποίος 
φιλοξενούσε περιθωριακούς ανθρώπους και δυστυχώς φιλοξενούσε και εφήβους. Οι 
περιθωριακοί λοιπόν μαζί με τους εφήβους είναι ένα εκρηκτικό μίγμα. Είχαμε πάρα 
πολλές φορές αντιμετωπίσει ζητήματα εκεί και ήταν ένα θέμα απλό, ένα θέμα 
καθημερινό αυτό που έγινε, όπως τόσες καθημερινές παρεμβάσεις υποχρεούται να 
κάνει ο δήμος με δικό μας προσωπικό, με δικά μας μηχανήματα, με δικά μας υλικά τα 
οποία ήταν πεταμένα στις αποθήκες, και με φυτά που είχαμε στο φυτώριο. 
Υποχρεωθήκαμε λοιπόν, κι έτσι έπρεπε να γίνει, να γίνει ένας εξωραϊσμός, ένας 
καθαρισμός της περιοχής μετά τις καθημερινές καταγγελίες, καθαρίστηκε ο χώρος 
από σύριγγες, από προφυλακτικά, από ό,τι βάζει ο νους σας και φωτίστηκε, 
συνδέθηκαν τα φωτιστικά ώστε να μην δίνει πρόσφορο έδαφος στους 
παρανομούντες. Η υποχρέωση που έχει ο δήμος είναι να ευπρεπίζει χώρους, να 
συντηρεί χώρους, να βλέπει τα καθημερινά προβλήματα. Αυτό ακριβώς έγινε και σε 
εκείνη την περιοχή. Δε χρειάστηκε καμιά έγκριση πίστωσης και αυτό είναι γραμμένο  
στο εισηγητικό που έχετε μπροστά σας κι όπως σας είπα, όλα έγιναν με δικό μας 
προσωπικό και με υλικά που είχαμε. Δε θα μιλήσω περισσότερο. Έγινε μια 
καταγγελία από το σύλλογο των υπαλλήλων κι αυτό είναι πρωτοφανές, γιατί ποτέ δεν 
έχει συμβεί αυτό για τέτοιου είδους θέματα. Έτσι λοιπόν κάλεσα τα μέλη του 
συλλόγου των υπαλλήλων, κάποια από αυτά ήρθαν και παρόντων των αντιδημάρχων, 
καθώς δεν ήθελα να είμαι μόνη μου σ’ αυτή τη συνάντηση, γιατί θεώρησα ότι είναι 
πρωτοφανές, πολύ καινοτόμο, ο σύλλογος εργαζομένων να αναμιγνύεται στις 
καθημερινές δουλειές του δήμου, σ’ αυτά τα έργα που ούτως ή άλλως γίνονται και 
πρέπει να γίνονται. Διαπίστωσα λοιπόν ότι υπήρχε μια προσωπική αντέγκληση, ένα 



προσωπικό ζήτημα, φάνηκαν δηλαδή προσωπικά κίνητρα σ’ όλη αυτή την υπόθεση, 
είμαι απολύτως σίγουρη γι’ αυτό, αλλά θα έλεγα ότι ουδείς έχει το δικαίωμα για 
προσωπική του ικανοποίηση είτε είναι εργαζόμενος, είτε είναι αιρετός, είτε είναι 
οποιοσδήποτε να σέρνει τον άλλον στα δικαστήρια.  
 Σοφρόνωφ: Όταν λέτε κα δήμαρχε ότι υπήρχαν προσωπικά κίνητρα, τί 
ακριβώς υπονοείτε; μπορείτε να το κάνετε και σε εμάς σαφές;  
 Δήμαρχος: κ. Σοφρόνωφ δε νομίζω ότι είναι μια συζήτηση που μπορεί 
δημόσια να γίνει αλλά εν πάση περιπτώσει είναι ένα συμπέρασμα που έβγαλα στη 
συνάντηση που είχαμε με το σύλλογο εργαζομένων, γιατί το μέλος της διοίκησης των 
εργαζομένων που ζήτησε την προστασία και τη συνδρομή του συλλόγου, ότι ο  
αντιδήμαρχος το είχε παροπλισμένο για ένα μήνα και υπήρχε τέλος πάντων ένα 
πρόβλημα μεταξύ τους. Αυτό ήταν πασιφανές από τη συζήτηση που έγινε και δε 
χρειαζόταν να έχω περισσότερες εξηγήσεις, εξάλλου μην λησμονείτε ότι μπορεί να 
μην έχω άλλα χαρίσματα, αλλά τουλάχιστον ως δημοσιογράφος μπορώ κάποια 
πράγματα να τα αντιλαμβάνομαι  στην κουβέντα.  
 Πουλασουχίδης: κ.πρόεδρε καλησπέρα σας, αισθάνομαι λίγο ότι 
αναζωογονούμαι όταν μπαίνω εδώ πέρα, δε θα σας καθυστερήσω πολύ, πήρα το λόγο 
για να διευκρινιστούν δυο πράγματα. Εδώ δε συζητείται μια καταγγελία φαντάζομαι 
του συλλόγου των εργαζομένων για κάποια παράπονα που είχε από τον αντιδήμαρχο. 
Υπάρχει ένα καθαρά τεχνικό θέμα στο οποίο η συμβολή του Δ.Σ. και αυτών που 
έχουν εμπειρία από δημοτικά έργα θα είναι σημαντική. Συνεπώς δεν πρόκειται 
φαντάζομαι το Δ.Σ. να δικάσει κανένα και να πάρει το μέρος του ενός ή του άλλου. 
Ένα και μοναδικό είναι το θέμα. Τελέστηκε έργο με την έννοια του νόμου κάτω από 
το πάρκο Ελιάς; Αν τελέστηκε, τηρήθηκαν οι διαδικασίες; Επιβαρύνθηκε ο 
προϋπολογισμός του δήμου με χρήματα τα οποία δεν ήταν γραμμένα στον 
προϋπολογισμό; Αυτό είναι το ζητούμενο για το οποίο τόσο ο εισαγγελέας όσο και ο 
γενικός γραμματέας της Περιφέρειας έχουν και θέλουν τη συμβολή αυτών που έχουν 
εμπειρία σε δημοτικά έργα, αυτό ψάχνουν από εσάς και μόνο αν τους δώσετε λύση σ’ 
αυτό, θα βοηθήσετε την έρευνα. Στην προκειμένη περίπτωση η θέση να μην πω του 
πελάτη, του φίλου μου του Δάσκαλου, είναι και θεωρώ ότι προκύπτει από έγγραφα, 
ότι το 2008 που αφορά αυτή η καταγγελία, έγινε αυτό που είπε η δήμαρχος. Ένας 
καθαρισμός του χώρου, συνδέθηκαν κολώνες φωτισμού και τοποθετήθηκαν  
φωτιστικά σώματα στο χώρο κάτω από την Ελιά. Δεν ήταν αυτοτελές έργο, υπήρχε 
όμως στον προϋπολογισμό πίστωση για συντήρηση πάρκων και κοινοχρήστων 
χώρων, τα υλικά που υπήρχαν και όσα τυχόν αγοράστηκαν ήταν από προηγουμένη 
χρονιά εκεί πέρα. Εκείνη τη χρονιά τοποθετήθηκαν κάποια υλικά που περίσσεψαν 
από την είσοδο της πόλης, όταν έγινε η διάνοιξη της «Πιερίων». Ήταν στις αποθήκες 
του δήμου και τοποθετήθηκαν εκεί πέρα. Αυτό το καταδεικνύει και η συμπεριφορά 
του ίδιου του προέδρου του σωματείου των εργαζομένων που ο ίδιος είναι αυτός που 
υπογράφει την αίτηση προς τη ΔΕΗ για να συνδεθεί αυτός ο χώρος με το δίκτυο της 
ΔΕΗ. Συνεπώς θεωρώ ότι ανεξάρτητα από την όποια κόντρα, όποια ένταση, όποια 
παρεξήγηση δημιουργήθηκε μεταξύ του αντιδημάρχου και του προέδρου του 
σωματείου ως εργαζομένου του δήμου, αυτό που ερευνάται σήμερα είναι ξεκάθαρο. 
Δεν υπήρξε έργο, δεν επιβαρύνθηκε ο προϋπολογισμός του δήμου, δε χρειαζόταν να 
γίνει καμιά ξεχωριστή μελέτη για να κατασκευαστεί ό,τι κατασκευάστηκε. Αυτά 
νομίζω ότι είναι αρκετά, δεν νομίζω ότι μπορώ να προσφέρω τίποτα άλλο στη 
διαδικασία και ούτε ήθελα να δυσχεράνω τη θέση μου στο δικαστήριο, αν ποτέ 
φτάσει στο δικαστήριο, εν πάση περιπτώσει ενώπιον των ανακριτικών αρχών.  
 Μπατάνη (πρόεδρος υπαλλήλων) : καλησπέρα σας κ.πρόεδρε του Δ.Σ., κα 
δήμαρχε, κύριοι σύμβουλοι, πριν πω οτιδήποτε άλλο θα ήθελα να διορθώσω αυτό που 
ειπε ο κύριος δικηγόρος που εκπροσωπεί τον κ.Παυλίδη. Τοποθετούμαι λοιπόν 
ξεκινώντας, ότι δεν έγινε η καταγγελία από το σύλλογο μας το 2008 αλλά μόλις στις 
01 Σεπτεμβρίου 2010. Ευχαριστώ που μου δίνετε το λόγο προκειμένου να ακουστεί 
και η άποψη του συλλόγου των εργαζομένων στο δήμο για το θέμα που συζητάτε. Κ. 
δήμαρχε, στην εισήγηση σας, αλλά και στη συνάντηση που είχατε με τα μέλη του 
Δ.Σ. από την οποία εγώ έλειπα για προσωπικούς λόγους, μιλήσατε για εξωραϊσμό, 
καθαρισμό και καλλωπισμό του χώρου. Πείτε μου οι βάσεις, οι κολώνες και τα φώτα 



σε  ένα χώρο που δεν είναι ούτε πλατεία, ούτε παιδική χαρά, αλλά χρησιμοποιείται 
από τους πολίτες ως χώρος στάθμευσης για ποιον εξωραϊσμό και καθαρισμό και 
καλλωπισμό μιλάμε με τις τοποθετήσεις αυτών των βάσεων και των κολώνων; 
Υπάρχει πινακίδα μπροστά που λέει ότι είναι χώρος στάθμευσης. Ακόμη δεν ξέρουμε 
τι είναι τελικά αυτός ο χώρος. Μιλήσατε για καταγγελίες που είχατε για διάπραξη 
σημαντικών παραβατικών αξιόποινων πράξεων κλπ Ποιος είναι ο τρόπος επίλυσης 
αυτού του προβλήματος; Ηλεκτροδοτώντας το χώρο και βάζοντας ταμπέλα που να 
αναφέρει ότι πρόκειται για δημοτικό πάρκινγκ; Αλλά κι έτσι να είναι για ποιο λόγο να 
μη γίνει τηρώντας τη νόμιμη διαδικασία; Δε θεωρούμε δικαιολογία το κατεπείγον της 
υπόθεσης, διότι είχατε καταγγελίες για αυθαίρετες και παράνομες ενέργειες, 
παρεμβάσεις από το 2008. Στη διάθεση σας έχω έγγραφα που υπάρχουν και στο 
αρχείο του δήμου από το Τεχνικό Επιμελητήριο και την Αρχαιολογική Υπηρεσία. 
Επομένως για ποιο λόγο να μην γίνει η αξιοποίηση του χώρου τηρώντας την νόμιμη 
διαδικασία. Είχατε όλο το χρόνο να το πράξετε. Εκεί θα μας είχατε αρωγό στο έργο 
σας, όχι απέναντι σας, δεν έχουμε τίποτα προσωπικό. Σας θυμίζω ότι η δική μας 
καταγγελία-αναφορά όπως σας το είπα και στην αρχή, έγινε στις 01 Σεπτεμβρίου του 
2010, πριν ένα χρόνο. Ο δήμος παραδέχεται ότι προβαίνει σε τέτοιου είδους 
παρεμβάσεις αντιμετώπισης προβλημάτων καθώς ανήκουν στη συνήθη πρακτική του, 
τις αποκαλέσατε καθημερινές κα δήμαρχε. Τι εννοείτε; Ότι παραβαίνει τον νόμο κάθε 
φορά που υπάρχει ανάγκη άμεσης και αναγκαστικής παρέμβασης; Δηλώνετε ότι δεν 
έγινε αλλαγή χρήσης του χώρου, εγώ βλέπω μια πινακίδα που λέει ότι είναι χώρος 
πάρκινγκ. Πείτε μας τι είναι τελικά, χώρος πρασίνου, χώρος πάρκινγκ; Πότε άλλαξε η 
χρήση; Επίσης ότι χρησιμοποιήσατε κατάλληλα υλικά κλπ για την ολοκλήρωση ενός 
έργου με ανύπαρκτη μελέτη για την ασφάλεια της κατασκευής του. Μήπως φτιάξατε 
τελικά ένα εντελώς επισφαλές για το κοινωνικό σύνολο έργο; Εδώ πρέπει να τονίσω 
ότι είναι υποχρέωση μας σα σύλλογος η προφύλαξη της ασφάλειας των εργαζομένων 
και των πολιτών αλλά και η διαφύλαξη των εργαζομένων από τυχόν ποινικές ευθύνες 
όταν αναλαμβάνουν ένα μη νόμιμο έργο με δεδομένο το προηγούμενο στο δήμο σας. 
Σας παραπέμπω στην υπόθεση του Σελίου. Εμάς μας ενδιαφέρει μόνο η νομιμότητα 
των έργων ακριβώς για τους παραπάνω λόγους. Δεν υπάρχει τίποτα προσωπικό με 
κανένα. Τέλος θέλω να ρωτήσω, αφού από ό,τι φαίνεται όλα έγιναν στην εντέλεια 
όπως λέτε, για ποιο λόγο κανένας από τους αρμοδίους  δεν σπατάλησε λίγο από τον 
πολύτιμο χρόνο για να απαντήσει στα ερωτήματα, τόσο τα δικά μας όσο και της 
Περιφέρειας για τη νομιμότητα του έργου; Για ποιο λόγο ένας υπάλληλός μας έγινε 
αποδέκτης μιας συμπεριφοράς το λιγότερο απαράδεκτης και προσβλητικής όταν 
ενημέρωσε τον τότε πολιτικό προϊστάμενο της διεύθυνσης, της τεχνικής υπηρεσίας, 
για τις παραβάσεις που πρόκειται να συντελεστούν; Για ποιο λόγο δεν ενημερώσατε 
το Δ.Σ. όλο αυτό το χρονικό διάστημα για το σημερινό θέμα, αλλά τώρα κατόπιν της 
καταγγελίας στην οποία η αδιάφορη και υπεροπτική συμπεριφορά σας μας 
εξανάγκασε να προβούμε στον εισαγγελέα; Τώρα είναι η χρονική στιγμή που χρίζει 
σοβαρής αντιμετώπισης το θέμα; ευχαριστώ. 
 Δήμαρχος: Σήμερα εκτός του ότι άκουσα ότι καλώ την αστυνομία, άκουσα ότι 
έχω και υπεροπτική συμπεριφορά. Δεν το είχα ξανακούσει, δεν πειράζει, θα ακούσω 
πολλά μάλλον Λάζαρε. Λοιπόν, κ. Μπατάνη, αν ερχόσασταν, γιατί εσείς από 
πληροφορίες ήρθατε εδώ και είπατε αυτά που είπατε, δεν είστε ούτε στο Δ.Βέροιας, 
ούτε στην τεχνική μας υπηρεσία, ούτε βιώνετε εδώ τα ζητήματα, ούτε γνωριζόμαστε 
καλά, εκτός από τις επαφές που έχουμε με το σωματείο κατά καιρούς. Είναι 
διαφορετικό λοιπόν και δεν ξέρω γιατί μιλήσατε εσείς κι όχι οι ενδιαφερόμενοι και οι 
υποκινούντες σε αυτή την ιστορία. Απλώς η κ. Μπατάνη δεν είναι σε θέση να 
γνωρίζει τα πράγματα από πρώτο χέρι, αλλά κατόπιν υπαγόρευσης. Αν ερχόσασταν 
στο δήμαρχο, δεν ξέρω αν είστε μητέρα, και λέγατε ότι πήγαν να βιάσουν το παιδί 
σας σε ένα συγκεκριμένο μέρος, ή αν ερχόσασταν στο δήμαρχο και λέγατε ότι εκεί 
πασάρουν ναρκωτικά στο παιδί σας, αυτός ο δήμαρχος έπρεπε να σας πει ευχαριστώ 
που ήρθατε, εντάξει δεν μπορώ να κάνω τίποτα σήμερα,  ούτε αύριο, δεν μπορώ να 
κάνω κάτι για το θέμα σας, ευχαριστώ που μου το είπατε; Εγώ δεν είμαι τέτοια 
δήμαρχος και εν πάση περιπτώσει έγινε απολύτως νόμιμα, η διαδικασία και 
διαβεβαιώνω το σώμα ότι δεν έγινε έργο γιατί δεν υπήρχε λόγος να γίνει έργο, γιατί 



υπήρχαν τα υλικά, οι εργαζόμενοι που μπήκαν και καθάρισαν το μέρος και 
συνέδεσαν τα φώτα, σε σημεία που υπήρχαν προβλήματα. Αυτά είναι καθημερινή 
πρακτική για το δήμο και μακάρι να έχει αντανακλαστικά και να τα προλαβαίνει. Αν 
βολεύει να πηγαίνουν κάποια αυτοκίνητα εκεί, καλώς να βολεύει, το χαίρεται όλη η 
πόλη. Για να μπορούν να παρκάρουν και τα πούλμαν μπροστά, όπως παρκάρουν 
αυτοκίνητα σε όλες τις αλάνες, σε όλες τις ελεύθερες αλάνες και μακάρι να υπήρχαν 
κι άλλες για να πηγαίνουν και να παρκάρουν αυτοκίνητα γιατί δεν υπάρχουν χώροι 
στάθμευσης. Δεν ξέρω γιατί αυτό ενοχλεί κάποιους. Εκτός από εσάς δεν ενοχλεί 
κανέναν άλλο σ’ αυτήν την πόλη. Ο χώρος δεν άλλαξε καμιά απολύτως χρήση. Αν 
κάνανε τον κόπο όσοι σας δώσανε αυτά που σας δώσανε, θα βλέπατε ότι εκεί γράφει 
χώρος πράσινου-πάρκινγκ. Είναι πολύ πιο απλά τα πράγματα λοιπόν -ας μην τα 
κάνουμε πολύπλοκα- και απολύτως νόμιμα. Κι επειδή εγώ στις συζητήσεις ήμουν 
παρούσα, μπορώ να ξέρω από πού υποκινείται όλη αυτή η υπόθεση.  Λυπάμαι που 
ένα προσωπικό θέμα γιγαντώνεται και έρχεται σ’ αυτή την αίθουσα, λυπάμαι.  
 Τσαβδαρίδης: Δήμαρχε, φεύγοντας θα ακούσετε πολλά. Δυστυχώς για τη δική 
μας δημοτική ομάδα άργησε λίγο να σας καταλάβει, δεν πρόλαβε, στο τέλος της 
τετραετίας θα σας καταλάβει ο κόσμος και θα σας προσάψει όλα όσα θα έπρεπε να 
σας προσάψει, για να μην ξαναείστε δήμαρχος αυτής της πόλης και να μην χρειαστεί 
να υποβάλλετε αυτό τον κόσμο σε ταλαιπωρία. Δεν πειράζει όμως, κάλλιο αργά παρά 
ποτέ. Ο σύλλογος εργαζομένων, αν θέλετε τη δική μου την άποψη, έθεσε ένα θέμα 
προς δικαστική διερεύνηση. Να επιζητάτε εσείς τέτοιες πράξεις, από τη στιγμή που 
λέτε και διαβεβαιώνετε σε χίλιους τόνους ότι όλες αυτές οι ενέργειες ήταν νόμιμες, 
να επιζητάτε τέτοιες πράξεις για να καταδεικνύετε το νόμιμο των ενεργειών σας, 
αφού δεν έχετε να φοβηθείτε κάτι. Καλά κάνουν κι οι άνθρωποι αυτοί και θέτουν το 
θέμα υπ’ όψιν της δικαιοσύνης κι από εκεί και πέρα οι ευθύνες θα αποδοθούν αν 
υπάρχουν. Εγώ σε σχέση με αυτό που είπε η Χρύσα Σαββαΐδου, έχω να πω το εξής. 
Μπορεί έτσι να πιστεύω και έτσι να ψήφισα. Μπορεί τυπικά να μην υπάρχει θέμα να 
συζητηθεί η όλη αυτή περίπτωση στο Δ.Σ., νομίζω όμως ότι ηθικά θα συμφωνήσω με 
την κ. Σαββαΐδου γιατί από τη στιγμή που έχει επιληφθεί η δικαιοσύνη, νομίζω ότι 
μια δική μας τοποθέτηση εδώ δε θα προσθέσει τίποτα. Η δική μου η άποψη είναι ότι 
από τη στιγμήν που υπάρχει μια καταγγελία και θα υπάρξουν κι οι εξηγήσεις 
εκατέρωθεν και του κ.Δασκάλου και του συλλόγου εργαζομένων, η δική μας η θέση 
παρέλκει. Και γι’ αυτό το λόγο εγώ τουλάχιστον προσωπικά θα ψηφίσω λευκό γιατί 
δε θέλω να το παίξω δικαστής, ούτε εισαγγελέας. Ας την αφήσουμε απερίσπαστη τη 
δικαιοσύνη να αποφασίσει, να τεθούν τα όποια στοιχεία υπ’ όψιν της και από εκεί και 
πέρα να αποφασίσει η δικαιοσύνη. Τελειώνοντας θέλω να πω και το εξής. Όταν 
θέλησα να μάθω, να πληροφορηθώ και από το σύλλογο των εργαζομένων τι έχει γίνει 
-γιατί δεν είχα άποψη για το συγκεκριμένο θέμα- ήταν κάτι που ξεκίνησε στη θητεία 
του προηγούμενου μάλλον Δ.Σ. Όταν έγινε η καταγγελία όπως μας είπε η πρόεδρος, 
διάβασα κάποια έγγραφα κι έχω να πω το εξής: το θέμα της καταγγελίας των 
εργαζομένων έχει να κάνει με δυο θέματα, το ένα είναι το θέμα της νομιμότητας ή μη 
των εργασιών όπως έγιναν στο συγκεκριμένο χώρο και το δεύτερο θέμα που βάζει η 
καταγγελία αυτή είναι η συμπεριφορά του τότε αντιδημάρχου του κ.Δασκάλου προς 
ένα συγκεκριμένο εργαζόμενο, τον κ.Δαλιγκάρο. Όσον αφορά το πρώτο θέμα, αν 
ήταν νόμιμες οι ενέργειες και οι διαδικασίες, είπα και προηγουμένως ότι δεν παίρνω 
θέση γιατί θα πάρει θέση γι’ αυτό το πράγμα η δικαιοσύνη. Για το δεύτερο θέμα της 
συμπεριφοράς έχω να πω ότι αν τα πράγματα, γιατί δεν έχω ακούσει τον κ.Δάσκαλο, 
είναι έτσι όπως καταγγέλλονται, ότι υπήρξε άσχημη συμπεριφορά, είναι κατακριτέα η 
άσχημη συμπεριφορά, αλλά αυτό έχει να κάνει μόνο με τη συμπεριφορά. Όσον 
αφορά το θέμα της νομιμότητας των εργασιών λέω να αφήσουμε τη δικαιοσύνη να 
βγάλει το πόρισμα της, καθώς είναι η καθ’ ύλην αρμόδια. Καλά έκανε και το πήγε 
εκεί το θέμα ο σύλλογος των εργαζομένων από τη στιγμή που λέει ότι δεν μπόρεσε να 
βρει κατανόηση ή ένα δίαυλο επικοινωνίας με τη διοίκηση, κι από εκεί και πέρα ότι 
και να πούμε εμείς είναι εκ του περισσού. Αν είμαστε υπέρ της μιας ή της άλλης 
πρότασης κανένας δικαστής δεν εμποδίζεται να βγάλει μια άλλη απόφαση αν αυτό 
λένε τα στοιχεία που θα κατατεθούν κι από τη μια πλευρά κι από την άλλη. Άρα τι  
κάνουμε εμείς εδώ, τους έξυπνους; Κι εδώ είναι που έχει δίκιο η κα Σαββαΐδου. Άρα, 



όσον αφορά το θέμα των ευθυνών και της νομιμότητας των ενεργειών (η δική μου η 
θέση είναι ας αποφασίσει η δικαιοσύνη), ψηφίζω λευκό και από εκεί και πέρα αν 
υπάρχει μια συμπεριφορά η οποία είναι όπως περιγράφεται στην καταγγελία, σαφώς 
είναι καταδικαστέα, γιατί δεν νομίζω ότι δικαιούται ο κάθε ένας αιρετός ή ο ασκών 
εξουσία να συμπεριφέρεται με τρόπο (Στο σημείο αυτό γίνεται αλλαγή 
μαγνητοφώνησης της επόμενης πλευράς κασέτας) αν εκεί πέρα υπάρχουν 
παραβατικές συμπεριφορές, υπάρχουν προβλήματα, υπάρχει το ένα, υπάρχει το άλλο, 
και λέω αυτό και τελειώνω. Εμείς οφείλουμε να σεβόμαστε την νομιμότητα. Αν 
κρίνετε εσείς ότι νόμιμα έγιναν οι ενέργειες, καλώς το κάνατε, όχι όμως  επειδή 
υπάρχουν παραβατικές ενέργειες δικαιούμαστε εμείς να πάμε σε παραβατικές 
συμπεριφορές αντίστοιχα για να προσπαθήσουμε να προλάβουμε κάποιες άλλες 
τέτοιες παρανομίες. Δεν είναι τρόπος αυτός. Αν θεωρείτε ότι έγιναν νόμιμα, καλώς, 
αν όμως ξέρατε ότι δεν κάνατε νόμιμα πράγματα τότε θα έπρεπε αντίστοιχα να πάτε 
σε νόμιμες διαδικασίες και να τελειώσει το έργο.  
 Δήμαρχος: Για να τα πούμε τα πράγματα με το όνομα τους και με την 
πραγματική τους διάσταση. Αν γίνονταν παράνομες παρεμβάσεις δε θα εγκρίνονταν 
από την Επίτροπο. Εμείς είχαμε έλεγχο κ.Τσαβδαρίδη, για τα έργα μας και φέτος και 
πέρσι και προπέρυσι. Δε μπορούσαμε να κάνουμε έργα χωρίς να περάσουν από 
έλεγχο. Σας λέω ότι είναι τόσο απλά τα πράγματα και δεν μπορώ να καταλάβω γιατί 
τα μεγεθύνουμε. Εάν υπήρχε έργο θα είχαν κοπεί τιμολόγια, θα είχαν πάει για 
έγκριση. Εδώ ήταν μια συνηθισμένη ιστορία σαν αυτές που γίνονται καθημερινά 
στους δήμους, αλλά εδώ και με τα λόγια σας κ.Τσαβδαρίδη με δικαιώσατε απολύτως 
διότι υπονοήσατε ότι το θέμα έχει δυο σκέλη. Με το δεύτερο σκέλος υπονοήσατε ότι 
υπήρχε προσωπικό πρόβλημα. Δε θα σας πω τι υπονοήσατε, απλώς ότι όλοι αυτό 
αντιληφθήκαμε. Εδώ παίρνουμε μια απόφαση ως οφείλουμε να κάνουμε γιατί αυτό 
είναι το δίκαιο.  
 Σοφρόνωφ: κύριοι συνάδελφοι σας λέω εξ αρχής ότι για το θέμα το 
συγκεκριμένο ζητήσαμε να ενημερωθούμε από τον κ.Ουρσουζίδη, τον πρόεδρο του 
Τ.Ε.Ε. Αυτό βεβαίως δε σημαίνει ότι σήμερα θα τοποθετηθούμε καθ’ υποβολήν αλλά  
έχοντας πρότερα  ακούσματα από την δήμαρχο σε προηγούμενα συμβούλια, σε 
ανύποπτο χρόνο περί καταγγελίας από το σύλλογο εργαζομένων στην τοπική 
αυτοδιοίκηση, ψάξαμε, ερευνήσαμε και σήμερα νομίζω πως οφείλουμε να 
τοποθετηθούμε με πλήρη γνώση όχι μόνο εμείς αλλά κι οι υπόλοιποι δημοτικοί 
σύμβουλοι. Καταρχήν θέλω να επισημάνω ότι και επί της Δημαρχίας του κ.Χασιώτη 
και του κ.Σκουμπόπουλου, έγιναν προσπάθειες ο συγκεκριμένος χώρος κάτω από την 
Ελιά να γίνει χώρος στάθμευσης. Προσπάθειες που μετά από την παρέμβαση 
αρμόδιων φορέων δεν τελεσφόρησαν μια και ήταν παράνομες γιατί ο συγκεκριμένος 
χώρος ήταν χώρος πρασίνου κι έχει και αρχαιολογικό ενδιαφέρον. Καμιά παρέμβαση 
λοιπόν εκεί δεν μπορεί να αλλοιώσει ούτε το χαρακτήρα, ούτε και τη χρήση. Να 
έρθουμε τώρα στα καθ’ ημάς και στη δική σας διοίκηση. Καταρχήν πρέπει να 
γνωρίζατε κι αν δεν γνωρίζατε έπρεπε να ενημερωθείτε (γι’ αυτό φρόντισε ο 
πρόεδρος του Τ.Ε.Ε. από τον Οκτώβριο του 2008) ότι ο συγκεκριμένος χώρος είναι 
χαρακτηρισμένος ως χώρος πρασίνου σύμφωνα με πολεοδομική μελέτη κι ότι για να 
αλλάξει χρήση απαιτούνται μια σειρά εγκρίσεις και γνωμοδοτήσεις που καταλήγουν 
σε έκδοση προεδρικού διατάγματος. Προϋποθέσεις που δεν πληρεί η αλλαγή χρήσης 
την οποία εσείς κάνατε. Δεύτερον, δεν υπάρχει καμιά μελέτη για την ανάγκη 
υλοποίησης του έργου και η ανάθεση του δεν έγινε με κανέναν από τους γνωστούς 
τρόπους, είτε με ανάθεση, είτε με αυτεπιστασία, είτε οποιανδήποτε άλλον. Και 
τρίτον, δεν υπάρχει καμιά απόφαση του Δ.Σ. που να εγκρίνει τις συγκεκριμένες 
ενέργειες. Από όλα όσα είπαμε παραπάνω, κατά τη γνώμη μας όλες οι παρεμβάσεις 
που έγιναν εκεί είναι πέρα για πέρα παράνομες. Τώρα, θέλω να πω ορισμένα 
πράγματα όσον αφορά το εισηγητικό σας. Για εμάς πραγματικά που το ψάξαμε, το 
διαβάσαμε, το είδαμε σφαιρικά, αποτελεί πράγματι χαρακτηριστικό παράδειγμα 
δικαιολογιών της δημοτικής αρχής που θέλει να γλυτώσει από τις συνέπειες 
παράνομων πράξεων της. Πιο συγκεκριμένα, πρώτον, λέτε ότι ο χώρος έχει καταστεί 
σημείο διάπραξης παραβατικών πράξεων. Ακόμη κι αν είναι έτσι δήμαρχε, εμείς 
επισημαίνουμε ότι δεν εξαλείφονται παραβατικές πράξεις διαπράττοντας άλλες 



παράνομες πράξεις. Αυτό που καταφέρατε δεν είναι η εξάλειψη παραβατικών 
πράξεων αλλά η μετακίνηση τους. Δεύτερον μας λέτε ότι δεν έγινε καμιά αλλαγή 
χρήσης. Μα η ίδια η πινακίδα του δήμου (που πήγα σήμερα και τη φωτογράφησα), 
δημοτικό πάρκινγκ ελεύθερης στάθμευσης σας διαψεύδει. Τρίτον, λέτε ότι δεν 
ξοδεύτηκαν χρήματα, όταν είναι γνωστό ότι κατακαλόκαιρο, Σαββατοκύριακα και 
ενδεχομένως και νύχτα, δούλεψαν ιδιώτες το 2010. Από πού πληρώθηκαν όλοι αυτοί; 
Τέταρτον, λέτε ότι δε ζημιώθηκε ο δήμος. Πως προκύπτει άραγε η ζημιά ή το όφελος 
αφού ούτε μελέτη υπάρχει, ούτε ανάθεση του έργου υπάρχει. Πέμπτον, λέτε ότι δεν 
προέκυπτε ωφέλεια για κάποιον τρίτον, όταν όλοι γνωρίζουμε ότι όλοι οι ενοικιαστές 
του δημοτικού αναψυκτηρίου της Ελιάς χρόνια τώρα καλοβλέπουν το συγκεκριμένο 
χώρο ως χώρο στάθμευσης. Λέτε ότι η παρέμβαση είχε επείγοντα χαρακτήρα. Το 
επείγον της υπόθεσης με συγχωρείτε πολύ δήμαρχε έχει να κάνει μόνο με επείγουσες 
εκλογικές σας ανάγκες ή και με προεκλογικές σας δεσμεύσεις. Έβδομο, θα πρέπει να 
ξέρετε ότι το έργο των δημοτικών υπαλλήλων είναι να προασπίζονται τα συμφέροντα 
των δημοτών κι όχι να πειθαρχούν με πίεση ή και απειλές στην υλοποίηση 
παρανομιών. Γι’ αυτό ακριβώς οι εργαζόμενοι είχαν και καθήκον και υποχρέωση και 
δικαίωμα να απευθυνθούν στις δικαστικές αρχές. Τέλος, ακόμη και τώρα τολμάτε να 
φέρετε το θέμα στο δημοτικό συμβούλιο την ώρα που βρίσκεται σε εξέλιξη δικαστική 
έρευνα. Αυτό και από μόνο του αν θέλετε και όχι μόνο ηθικά αποτελεί παράνομη 
πράξη. Προσπαθείτε με αυτόν τον τρόπο να καλύψετε  παρανομίες πίσω από 
αποφάσεις Δ.Σ. προκειμένου αφενός να μην σας καταλογισθούν ευθύνες αλλά αυτές 
να διαχυθούν και αφετέρου να προκαταλάβετε ενδεχομένως δικαστικές αποφάσεις. 
Εμείς έχουμε στοιχεία και τεκμηριώνουμε όλα τα παραπάνω και πραγματικά ο κάθε 
δημοτικός σύμβουλος εδώ πρέπει να πάρει το μερίδιο της ευθύνης του.  
 Δήμαρχος: Κ.πρόεδρε πάλι θα παρέμβω, απάντησα βέβαια σε όσα έθεσε η κ. 
Σοφρόνωφ. Όπως τα συζήτησε με τον Γιώργο τον Ουρσουζίδη προφανώς έτσι τα 
έθεσε εδώ. Θέλω να σας πληροφορήσω για κάτι που δεν ξέρετε προφανώς, αλλά θα 
πρέπει το σώμα να το γνωρίζει. Ο συγκεκριμένος χώρος με την αστική ανάπλαση, θα 
γίνει παιδική χαρά, έτσι προβλέπεται από τη μελέτη που εγκρίθηκε και μάλιστα 
παιδική χαρά εξαιρετική, πρωτοποριακή. Η αστική ανάπλαση δημοπρατείται, 
επίκειται εντός των ημερών η δημοπράτηση και εκείνο το μέρος θα γίνει παιδική 
χαρά είτε εσείς θέλετε να λέτε αυτά που λέτε, είτε να λέτε άλλα. Ουδείς ιδιώτης 
δούλεψε και επιγραμματικά σας απαντώ ότι δεν έγινε έργο για να ανατεθεί ή να 
δημοπρατηθεί. Και τί να καταλογιστεί αφού δεν έγιναν έξοδα; Βρείτε εσείς άλλα 
στοιχεία και φέρτε τα εδώ. Καλή η δημοκρατική διαδικασία, εγώ πρώτη την 
ασπάζομαι, αλλά να ερχόμαστε και με στοιχεία βρε αδερφέ.  
 Βοργιαζίδης: Καταρχήν νομίζω ότι θα πρέπει να αποσυνδέσουμε ό,τι έγινε με 
τους υπαλλήλους. Θεωρώ ότι οι υπάλληλοι είναι πολύτιμοι υπηρεσιακοί παράγοντες 
που συμβάλλουν τα μέγιστα στη λειτουργία ενός δήμου. Από εκεί και πέρα υπάρχουν 
φορές που η ουσία με τον τύπο μπερδεύονται και δεν ξέρουμε ποιο είναι το 
επικρατέστερο. Καθαρίστηκε καλώς αυτός ο χώρος; Για εμένα ναι καλώς 
καθαρίστηκε γιατί δημιουργούσε προβλήματα. Φωτίστηκε καλώς αυτός ο χώρος; Για 
εμένα καλώς φωτίστηκε, έπρεπε να είχε γίνει. Βεβαίως οφείλουμε να πούμε ότι 
νομίμως δεν υφίσταται χώρος στάθμευσης κι αν υπάρχει πινακίδα την οποία ειλικρινά 
δεν την έχω προσέξει κακώς υπάρχει αλλά νομίζω ότι δε βλάπτεται κανείς, αντιθέτως 
ωφελούνται οι δημότες αν υπάρχει ένας καθαρός χώρος όπου μπορούν να πάνε να 
σταθμεύσουν για λίγο τα αυτοκίνητα τους κι όπως είπε και η δήμαρχος, αυτός ο 
χώρος θα γίνει σε λίγους μήνες, ίσως σε ένα χρόνο, παιδική χαρά. Άρα ουσιαστικά 
πρέπει να απαντήσουμε στο εξής: θα ήταν επιθυμητή ή μη στάθμευση των οχημάτων 
τα οποία καλώς ή κακώς παρκάρουν; Θα ωφελούνταν κανείς αν δεν στάθμευαν αυτά 
τα αυτοκίνητα; Νομίζω πως όχι, άρα θεωρώ ότι πρέπει να αποσυνδέσουμε αυτό το 
θέμα με το θέμα των υπαλλήλων, ότι καλώς έγιναν αυτά και να τα ψηφίσουμε.  
 Μελιόπουλος: Διαβάζοντας το εισηγητικό του πρώτου θέματος, ξέρετε τί μου 
ήρθε στο μυαλό; Η εικόνα ενός παιδιού τεσσάρων πέντε χρονών που κάνει μια αταξία 
και προσπαθεί να δικαιολογηθεί. Δυστυχώς όμως εδώ δεν έχουμε ούτε παιδί, ούτε 
αταξία. Πρόκειται εδώ για τη δήμαρχο της πόλης ίσως και για τον κ. Δάσκαλο, τον 
πρώην αντιδήμαρχο, οι οποίοι μετέτρεψαν ένα χαρακτηρισμένο χώρο πρασίνου αλλά 



και αρχαιολογικού ενδιαφέροντος όπως επισημαίνει έγγραφο της Αρχαιολογίας, σε 
χώρο στάθμευσης, χωρίς μελέτες, χωρίς απόφαση του Δ.Σ., χωρίς προηγούμενη 
αλλαγή χρήσης του χώρου. Άρα, τί διέπραξαν; Μια παρανομία. Δεν υπάρχει κανένας 
άλλος λόγος παρά να εξασφαλιστεί ίσως χώρος στάθμευσης στους επιχειρηματίες που 
θα έπαιρναν την Ελιά. Με ποιο τρόπο; Από τη μια απειλώντας και εκφοβίζοντας 
δημοτικούς υπάλληλους κι από την άλλη βάζοντας μπουλντόζες -απορώ από πού 
πληρώθηκαν- να δουλεύουν Σαββατοκύριακο και πιθανώς και νύχτα για να 
προλάβουν τις τοπικές εκλογές. Τώρα με διάφορες δικαιολογίες που εδώ ακούμε, 
προσπαθεί να θολώσει τα νερά βάζοντας στη μέση αν χρειάζεται ή αν δε χρειάζεται 
πάρκινγκ. Και βέβαια χρειάζεται, αλλά όχι αυτό εδώ. Προσπαθεί να διαχύσει όποιες 
πολιτικές αλλά και ποινικές ευθύνες υπάρχουν και να κρυφτεί πίσω από μια απόφαση 
του Δ.Σ. Κ. δήμαρχε, από πότε είναι πρέπων οι παραβατικές πράξεις σαν αυτές που 
αναφέρετε να αντιμετωπίζονται με κάποιες παράνομες ενέργειες; Μήπως οι 
παρανομούντες θα σταματήσουν να παρανομούν, δε θα πάνε λίγο πιο πέρα; 
Αναρωτιέμαι τώρα που αρχίσατε με αυτό την Ελιά, μήπως έχετε σκοπό να 
ισοπεδώσετε όλα τα δημοτικά άλση αν σας πουν ότι εκεί γίνονται παράνομες πράξεις; 
Τέλος αξίζουν συγχαρητήρια στους δημοτικούς υπαλλήλους και το σύλλογο τους που 
ζήτησαν να διερευνηθεί το θέμα δικαστικά γιατί ήταν και δικαίωμα τους και 
υποχρέωση τους να αντισταθούν σ’ αυτές τις παράνομες εντολές.  
 Καγκελίδης: Εδώ ασχοληθήκαμε με την πινακίδα και δεν ασχοληθήκαμε με 
την ουσία του θέματος. Έπρεπε να γίνει ο καθαρισμός αυτού του χώρου ή δεν έπρεπε; 
Υπήρχε παραβατικότητα και το γνωρίζουμε όλοι όσοι είμαστε εδώ μέσα. Μόνο όσοι 
δεν περνούσαν ή δεν ήταν δημότες εδώ στην περιοχή δε γνωρίζουν. Οι χώροι 
πρασίνου δε φωτίζονται; Ας ρωτήσουμε διατελέσαντες δημάρχους εδώ μέσα. Εδώ 
φωτίζουν μαντριά, ένα χώρο πρασίνου επικίνδυνο δεν έπρεπε να φωτίσουμε;  

Εδώ μιλάμε για συμπεριφορά του πολιτικού προϊστάμενου προς τον 
υπάλληλο, όταν ο υπάλληλος δεν πειθαρχεί σε μια απόφαση του πολιτικού 
προϊσταμένου. Ο αντιδήμαρχος του λέει να φύγει από το γραφείο του για 
οποιοδήποτε λόγο και η απάντηση του υπαλλήλου είναι: «δε βγαίνω από εδώ», 
κάθεται στην πολυθρόνα, και λέει «αυτό είναι του λαού, δε βγαίνω από εδώ μέσα». 
Αν νομίζουμε ότι έτσι μπορεί να λειτουργήσουν δήμοι ή επιχειρήσεις, τότε αυτή η 
χώρα σ’ αυτό το σημείο που έφτασε, από τέτοιες πολιτικές και τέτοιες παρεμβάσεις 
έφτασε. Ας κάτσει ο κάθε υπάλληλος να αναλογιστεί τις ευθύνες του για αυτές τις 
ενέργειες.  
 Δήμαρχος: Συγνώμη που πήρα αυθαίρετα το λόγο, αλλά είχε ρωτήσει ο κ. 
Γκαμπέσης πριν από κάποια δημοτικά συμβούλια τι γίνεται και δε βελτιώνεται ο 
δρόμος. Είχα πει στον κ. Γκαμπέση σε ανύποπτο χρόνο ότι όταν έρθει το θέμα στο 
Δ.Σ., αν θα το ψήφιζε. Δε λέω τίποτα άλλο.  
 Γκαμπέσης: Μια και αναφέρατε το όνομα μου, να συμβουλέψω κάτι τη 
δήμαρχο. Καλύτερα να μη μιλάει όταν θέλει να περνάει τα θέματα, διότι με τον τρόπο 
που χειρίζεται κάποια θέματα με το να πετάγεται συνέχεια σε κάθε ομιλούντα και να 
απαντάει, μάλλον φέρνει σε δύσκολη θέση κι αυτούς που θέλουν να μιλήσουν και να 
τοποθετηθούν σωστά για ένα θέμα για το οποίο όπως είδατε δε θέλησα να πάρω 
θέση, απλώς θα πάρω θέση με την ψήφο μου.  
 Πρόεδρος: Να κάνω ένα σχόλιο. Δε χρειάζεται να ζητάτε συγνώμη, κατά τον 
κανονισμό η δήμαρχος μπορεί να παρεμβαίνει όποτε το θεωρεί αναγκαίο, δεν 
καταστρατηγείται.  
 Τσιούντας: Ο αείμνηστος Καραμανλής έλεγε ότι λέγονται πράγματα που δε 
γίνονται και γίνονται πράγματα που δε λέγονται. Ακριβώς αυτό έγινε τώρα. Γίνονται 
πράγματα, έγινε κάτι αλλά δεν πρέπει να το φέρνουμε εδώ να το συζητάμε. Η 
δήμαρχος είπε στην τοποθέτηση της ότι δε γνωρίζω τη διαδικασία αλλά αυτό που 
έγινε, έγινε νόμιμα. Η δήμαρχος είπε επίσης στην τοποθέτηση της ότι ένα τόσο απλό 
θέμα και συμφωνώ μαζί της, πήρε διαστάσεις κι εδώ είναι η ευθύνη έχει η δήμαρχος. 
Που διευρύνεται το θέμα τώρα, πάλι έχει η ίδια την ευθύνη γιατί μας το φέρνει να 
συζητηθεί. Τώρα γίνεται γνωστό, οι περισσότεροι από εμάς δεν το ξέραμε, σήμερα 
γίνεται γνωστό και σε εμάς και στην κοινωνία. Εγώ λοιπόν θεωρώ ότι έπρεπε να έχει 
γίνει προσπάθεια με τους συνεργάτες (γιατί συνεργάτες είναι οι εργαζόμενοι) να 



βρεθεί μια λύση. Έστω ότι έγινε μια παράνομη, παράτυπη πράξη από τη διοίκηση που 
συχνά γίνονται τέτοιες. Έπρεπε να βρεθεί λύση για να μη φτάσουν στα άκρα ο 
προϊστάμενος ο πολιτικός με τους εργαζόμενους γιατί πάλι η δήμαρχος είπε ότι το 
θέμα είναι προσωπικό. Άρα λοιπόν για ένα προσωπικό θέμα όπως είναι αυτό, έπρεπε 
να το είχε λύσει η ίδια. Δεν μπόρεσε. Τι σημαίνει αυτό; Ο κ. Τσαβδαρίδης πολλές 
φορές μίλησε για ανικανότητα. Εγώ θα ψηφίσω λευκό.  
 Παυλίδης: Κ.πρόεδρε το μόνο που θέλω να καταθέσω είναι ότι επί τέσσερα 
χρόνια πιέζαμε τον αντιδήμαρχο τεχνικών για να κάνει κάτι σ’ εκείνο το χώρο. Όταν 
ήρθαν κάποια γεγονότα, επισφραγίστηκε η ανάγκη. Στο προηγούμενο Δ.Σ. η 
παράταξη του κ. Σκουμπόπουλου δια του κ. Σακαλή έβαζε επανειλημμένα το θέμα 
για εκείνο το χώρο. Αυτό που θέλω να πω είναι ότι έγινε ένας εξωραϊσμός του χώρου 
επί της ουσίας κάτι που το ήθελε η πόλη, το είχε καταθέσει ως αίτημα ο εμπορικός 
σύλλογος και τελικά ωφέλησε και την πόλη. Αυτό όμως που μου κακοφάνηκε είναι 
αυτά που άκουσα και αυτά που είδα, στο ότι έφτασε αυτό το θέμα μέχρι αυτό το 
σημείο. Είναι αδιανόητο να φτάνει ο σύλλογος προσωπικού, το σωματείο, να 
συγκρούεται με το δήμο. Αυτά τα πράγματα δε γίνονται στις άλλες πόλεις, θεωρώ ότι 
ξεφεύγουμε από τα εσκαμένα, θεωρώ ότι δημιουργείται μια αντιπαλότητα και δεν 
είναι οι εποχές που πρέπει να συμβαίνουν τέτοια πράγματα, διότι ο κόσμος έξω 
περιμένει να γίνουν έργα, περιμένει να γίνουν προσπάθειες. Θα μπορούσα να 
αναφέρω μια σειρά από παράτυπα έργα επί τόσα χρόνια. Γιατί δεν εναντιώθηκε ο 
σύλλογος για εκείνα τα θέματα; Εμπλεκόμενα ήταν τα ίδια άτομα. 
 Σουμελίδης: Επειδή το διάστημα αυτό ήμουν αντιδήμαρχος καθαριότητας, δεν 
μπορείτε να φανταστείτε τι τηλέφωνα δεχόμουν για τον καθαρισμό του χώρου αυτού, 
δεν μπορείτε να φανταστείτε τι πετούσαν εκεί κάτω. Το πρόβλημα ποιο είναι τώρα; 
Ότι καθαρίσαμε το χώρο ή ότι μπήκαν πέντε κολώνες, τις οποίες δεν αγοράσαμε, τις 
φέραμε από την Εγνατία οδό. Δηλαδή το πρόβλημα είναι οι πέντε κολώνες που 
τοποθετήθηκαν εκεί; Κατά την άποψη μου δεν υπάρχει κανένα πρόβλημα. Δεν 
κάναμε πάρκινγκ, εξωραΐστηκε ο χώρος και φυτέψαμε και σαράντα δέντρα.
 Κορωνάς: Εγώ δε θα μακρηγορήσω, με κάλυψαν απόλυτα και ο 
κ.Βοργιαζίδης και ο κ. Καγκελίδης, θέλω μόνο να τονίσω το εξής. Η κατηγορία είναι, 
(αν μπορεί να θεωρηθεί κατηγορία αυτό γιατί ακόμα δεν έχει ασκηθεί ποινική δίωξη 
από όσα  γνωρίζω) ότι ένας χώρος πρασίνου έγινε χώρος πάρκινγκ. Εδώ από ό,τι 
ακούστηκε από την πλευρά του δήμου Βέροιας, εκείνη την εποχή δεν έγινε καμιά 
ενέργεια για να δημιουργηθεί χώρος στάθμευσης. Έγιναν ενέργειες εξωραϊσμού 
πράσινου χώρου. Και εγώ ρωτώ, προβλέπεται από τον νόμο ο εξωραϊσμός των χώρων 
πρασίνου; Όχι απλά προβλέπεται, επιβάλλεται. Προβλέπεται από τον νόμο 
καθαρισμός συγκεκριμένων χώρων; Επιβάλλεται πάλι. Ο συγκεκριμένος χώρος 
επειδή το γνωρίζω ήταν μη προσπελάσιμος γιατί ήταν χώρος απόθεσης στερεών 
αποβλήτων. Έβρισκες καναπέδες, κουζίνες, θερμοσίφωνες κλπ. Ένας χώρος ο οποίος 
αποτελεί το μπαλκόνι της Βέροιας, δεν μπορούσε να αξιοποιηθεί τουριστικά ως 
χώρος πρασίνου από το δήμο. Επομένως όλες οι ενέργειες που έγιναν από την τότε 
διοίκηση του δήμου για εξωραϊσμό του χώρου ήταν απόλυτα νόμιμες, ηθικές και 
δίκαιες. Από εκεί κι έπειτα αν κάποιοι παρκάρουμε εκεί πέρα, έχω παρκάρει κι εγώ, 
παρκάρουμε προφανώς παράνομα. Μπορούν να εγκαλέσουν το δήμο, το Δ.Σ. οι 
κύριοι, όχι υπάλληλοι μόνο, αλλά κι οι υπόλοιποι δημότες ότι δεν επιβάλλουμε το 
προβλεπόμενο πρόστιμο. Άλλο να στοχοποιήσουμε έναν ολόκληρο δήμο επειδή δεν 
επιβάλλει το πρόστιμο για την παράνομη στάθμευση, δυσχεραίνεις το έργο των 
πολιτών της Βέροιας και άλλο να χρησιμοποιήσουμε έναν άνθρωπο όπως τον πρώην 
αντιδήμαρχο. Εκεί πιστεύω στοχεύει και η συγκεκριμένη αναφορά. 
 Γκαμπέσης: Ήθελα να πω ότι είναι ένας χώρος ο οποίος είναι πολύ κεντρικός. 
Όταν ήμουν αντιδήμαρχος είχε καθαριστεί και πράγματι υπήρχε σωρεία από μπάζα 
και χίλια δυο άλλα πράγματα τα οποία δεν τιμούσαν την πόλη μας. Σε προηγούμενες 
δημοτικές αρχές είχε τεθεί ο προβληματισμός να γίνει μια αξιοποίηση του 
συγκεκριμένου χώρου, διότι ο χώρος ήταν για μια συγκεκριμένη χρήση, χρήση 
πρασίνου. Δε νομίζω ότι με τις συγκεκριμένες ενέργειες, να μπορούσε κάποιος να 
χειριστεί το όλο θέμα χειρότερα όσον αφορά τις προσωπικές σχέσεις κι όσον αφορά 
τον τρόπο που ενήργησαν οι μεν προς τους δε και οι δε προς τους μεν. Ήταν μια 



ατυχέστατη άθροιση πολλών καταστάσεων, οι οποίες φτάσανε μέχρι χθες προχθές, 
που έγινε η συνάντηση του προεδρείου με τη δήμαρχο και τους αντιδημάρχους. 
Ακόμη και αυτό το εισηγητικό δε νομίζω να χρειάζεται κάποιος πολύ μυαλό να 
καταλάβει ότι αλλού είναι το πρόβλημα κι άλλα  θέλει να πει το εισηγητικό. Επί της 
ουσίας, μπράβο στη δημοτική αρχή η οποία αν και γνώριζε ότι κινείται μεταξύ ορίων 
νομιμότητας και μη νομιμότητας έδωσε μια λύση σε ένα θέμα το οποίο απασχολούσε 
όλους όσους είχαν ασχοληθεί με το θέμα αυτό. Δεν υπήρχε δόλος, δεν υπήρχε 
οικονομική ατασθαλία, δεν υπήρχε κάτι το μεμπτό το οποίο έγινε. Δεν ωφελήθηκε 
άλλος πλην της προεκλογικής «ωφέλειας». Ο χώρος νομίζω ότι βελτιώθηκε γιατί 
φυτεύτηκαν και δέντρα, άρα αναβαθμίστηκε και το πράσινο, και στο φινάλε 
εξυπηρετούνται και κάποιοι πολίτες οι οποίοι έρχονται στη Βέροια και μέχρι τώρα 
δεν έβρισκαν χώρους στάθμευσης. Πολλά έργα και πολλές πράξεις κινούνται στα 
όρια της νομιμότητας. Εγώ προσωπικά ψηφίζω για το καλό της πόλης χωρίς να λέω 
ότι οι υπάλληλοι έχουν άδικο, λέω ότι για το καλό της πόλης και των δημοτών θα 
ψηφίσω θετικά στο ότι καλώς έγινε το έργο και από εκεί και πέρα τη λύση θα τη 
βρουν τα δικαστήρια.  
 Πουλασουχίδης: κ.πρόεδρε διαπιστώνω τουλάχιστον κι ας με διαψεύσει 
κάποιος γιατί αυτή θα είναι και η θέση μου στο δικαστήριο ότι (Στο σημείο αυτό 
γίνεται αλλαγή μαγνητοφώνησης της επόμενης πλευράς κασέτας)  άρα λοιπόν κι 
ανάλογα θα πρέπει να κριθεί η συμπεριφορά του ως προς το ..σκέλος και το δεύτερο 
ότι δεν άκουσα σήμερα εδώ πέρα κάτι που να λέει ότι, σύμφωνα με τον τάδε νόμο, με 
το τάδε προεδρικό διάταγμα, έπρεπε ο αντιδήμαρχος να κάνει αυτά που έκανε. Είναι 
προφανές εδώ μέσα ότι δεν υπήρξε αλλαγή χρήσης σε κανένα χώρο, επομένως δεν 
καταλογίζει κανείς στον αντιδήμαρχο, ο οποίος σύρεται ποινικά και διοικητικά, ότι 
παραβίασε κάποια διάταξη που του επέβαλε να τηρήσει την α ή τη β γραμμή για να 
είναι νόμιμος. Ακόμα και ο ίδιος ο υπάλληλος ο οποίος αρνήθηκε να εκτελέσει 
κάποια εργασία δεν ήταν σίγουρος ότι αυτό που εντέλλεται να πράξει είναι νόμιμο ή 
παράνομο, απλώς είχε την αμφιβολία του, τουλάχιστον αυτό προκύπτει από τα 
έγγραφα κι αυτό προκύπτει κι από αυτό που άκουσα εδώ μέσα. Για να υπάρχει 
παράβαση καθήκοντος ξέρετε πολύ καλά ότι θα πρέπει να υπάρχει παράβαση 
συγκεκριμένης διάταξης ή κανονιστικής πράξης την οποία με πρόθεση και με 
απώτερο σκοπό να ευνοήσει ή να βλάψει κάποιον. Αυτά τα στοιχεία δεν προέκυψαν 
και γι’ αυτό το λόγο θα ήθελα να πω ότι αυτό το πράγμα που έγινε ήταν μια 
συλλογική απόφαση και εκτελέστηκε στα όρια της νομιμότητας και απέβλεπε σε 
κάποιους σκοπούς που ήταν προς όφελος του δήμου.  
 Μπατάνη: Καταρχήν είμαι εδώ ως πρόεδρος του συλλόγου εργαζομένων, 
όπως γνωρίζετε. Διάβασα την εισήγηση που σας έχει διανεμηθεί, δεν πήρα απλά 
πληροφορίες προφορικά. Αναφερόμαστε στην νομιμότητα των έργων, κι αυτό θέλω 
να μείνει εδώ γιατί πλανάται μια λανθασμένη εντύπωση. Καταγγέλλουμε την 
νομιμότητα της διαδικασίας, τίποτε άλλο. Είμαστε μαζί σας για τα έργα, θέλουμε να 
γίνονται έργα, αλλά να γίνονται με νόμιμες διαδικασίες. Ας αποφασίσει η δικαιοσύνη 
στο κάτω-κάτω, αν πρέπει να συνεχιστεί ή να μπει στο αρχείο η υπόθεση.
 Μελιόπουλος: Εμείς ως «Λαϊκή Συσπείρωση» δε συμφωνούμε με την 
ποινικοποίηση της πολιτικής ζωής, αλλά θέλουμε να τονίσουμε, από αυτά που 
καταλάβαμε, ότι οι υπάλληλοι αναγκάστηκαν να καταφύγουν στη δικαιοσύνη αφού 
δεν εισακούστηκαν. Επιπλέον με προκαλεί θλιβερή εντύπωση τα λόγια που 
ακουστήκαν εδώ από δυο δημοτικούς συμβούλους. Συγκεκριμένα από τον 
κ.Καγκελίδη ο οποίος θεωρεί για τα χάλια που έφτασε η χώρα, ότι το φταίξιμο το 
έχουν οι υπάλληλοι, κι όχι η πολιτική που υπηρέτησε ο κ.Καγκελίδης. Επιπλέον ζητώ 
να μου απαντήσει ο κ.Παυλίδης τι εννοεί ότι αν ήταν ιδιωτικός τομέας; Συμφωνεί με 
την τρομοκρατία που ασκείται στις ιδιωτικές δουλειές; Ότι αυτό είναι το σωστό; Ότι 
έτσι πρέπει να γίνεται και στο δήμο; 
 Τσαβδαρίδης: Όπως είπε και στη δευτερομιλία της η πρόεδρος του συλλόγου 
εργαζομένων, ας αποφανθεί τελικά η δικαιοσύνη. Είναι προφανές ότι δεν ωφελήθηκε 
κανένας, προφανώς ωφελήθηκε η πόλη. Το θέμα είναι αν τηρήθηκε η νόμιμη 
διαδικασία. Δε νομίζω να ωφελήθηκε ο κ.Δάσκαλος προσωπικά, ούτε είχε κανένα 
σκοπό να ωφελήσει κάποιον από αυτή εδώ την ενέργεια. Αν τηρήθηκαν οι νόμιμες 



διαδικασίες ή όχι θα το αποφασίσει η δικαιοσύνη και από εκεί και πέρα εμείς 
οφείλουμε να το σεβαστούμε. 
 Πρόεδρος: Αν μπορώ να διαμορφώσω την πρόταση, θα ήταν η εξής: καλείται 
το σώμα, καλούνται οι συνάδελφοι, καλούμαστε όλοι να τοποθετηθούμε θετικά, 
αρνητικά ή ουδέτερα, υπέρ ή κατά ή ουδέτερα για την παρέμβαση που έγινε στο 
συγκεκριμένο χώρο. Συμφωνείτε κα δήμαρχε; 
 Δήμαρχος: Ναι κ.πρόεδρε, θα ήθελα όμως να θέσω ένα ρητορικό ερώτημα. 
Μίλησε προηγουμένως ο κ.Σουμελίδης ο οποίος επίσης ήταν αντιδήμαρχος εκείνη 
την εποχή κι ο οποίος προέβη ως αντιδήμαρχος με αυτή την αρμοδιότητα στον 
καθαρισμό του χώρου Γιατί δε μηνύθηκε και ο κ. Σουμελίδης; Επιμένω ότι το ζήτημα 
είναι προσωπικό.  

Πρόεδρος: Ποιοι εκφράζουν τη θέση τους υπέρ της παρέμβασης που έγινε στον 
δημοτικό χώρο κάτω από την Ελιά; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 22 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Β. Σταυροπούλου-
Μπακαμτζόγλου, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Π. Παυλίδης, Θ. Αγγελίνας, Λ. 
Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. Μωυσιάδης, Χ. Κούτρας, Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, Α. Καγκελίδης, Μ. Παπαϊωάννου, Θ. Κορωνάς, Κ. 
Συμεωνίδης, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κουτσαντάς, Α. Γκαμπέσης, Κ. Παναγιωτίδης και 
ο πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας Βέροιας Η. Τσιαμήτρος. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 2 σύμβουλοι: 
Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν 6 σύμβουλοι: 
Λ. Τσαβδαρίδης, Κ. Κοστογλίδου, Χ. Τσιούντας, Ε. Γουναράς, Δ. Γκέκα, Α. 
Παπαδόπουλος. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 6-10-2011 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Τις απόψεις και προτάσεις της Δημάρχου, των δημοτικών συμβούλων, του εκπροσώπου 
του δημ. Συμβούλου Δ. Δάσκαλου, δικηγόρου Κων/νου Πουλασουχίδη και της προέδρου του 
Συλλόγου Δημοτικών Υπαλλήλων Ν. Ημαθίας Χρυστούλας Μπατάνη, όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 

 
Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

 
 Εκφράζει τη θέση του υπέρ της εκτέλεσης από τον Δήμο Βέροιας των 
εργασιών εξωραϊσμού και καθαρισμού του δημοτικού χώρου που βρίσκεται κάτω από 
το Τουριστικό Περίπτερο «Ελιά», οι οποίες πραγματοποιήθηκαν για την αποτροπή 
διάπραξης παραβατικών συμπεριφορών και αξιόποινων πράξεων στην εν λόγω 
περιοχή και την ωφέλεια του κοινωνικού συνόλου. 

Ο σύμβουλος Δημήτριος Δάσκαλος επανήλθε  στην αίθουσα. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  673 / 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Χ. Δουλγερίδου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ι. Λιάτσου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Η. Σοφιανίδης  
Π. Παυλίδης  Ι. Παπαδόπουλος  
Θ. Αγγελίνας  Ν. Αγγέλου  
Λ. Πουλασουχίδης  Κ. Τζήμας  
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος     
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη     
Γ. Μελιόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  28-12-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Χ. Σαββαϊδου 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


